
Handlingar -sektionen inom TLTH
16 februari 2020

Styrelsemöte F03–VT20
Ledningscentralen, tisdagen 18/2 kl 17.15

Handlingar

§ 1 O.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Access idrottsförman (Beslut)

§ 9 Access @1337 (Beslut)

§ 10 Access atlet (Beslut)

§ 11 Budgetavsteg kulturministeriet (Beslut)

§ 12 Val av nyckelpigor (Beslut)

§ 13 Arbetskläder fotografer (Beslut)

§ 14 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F01–VT20 Arbetsgrupp investeringsansvarig Nik Johansson F03–VT20
F01–VT20 Arbetsgrupp ekonomiskt arbete Carl Boklund F03–VT20
F01–VT20 Arbetsgrupp utskottsloggor Carl Boklund F03–VT20

§ 15 Övrigt (Beslut)

§ 16 Nästa möte (Beslut)

§ 17 O.F.M.A. (Beslut)
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§8 Access idrottsförman

Kulturminister Isabella Ljung skickade in följande:

Som det ser ut nu så har Reisemeistern access till bunkern, caféet, caféförrådet, containern, LC och SK.
Idrottsförmannen har endast access till bunkern, containern och LC. Som det är formulerat i reglementet
nu har Idrottsförmannen och Reisemeistern ungefär samma arbetsuppgifter för respektive grupp de leder
och därför tycker jag det är rimligt att de har samma access. Idrottsförmannen behöver ha access till SK
för att kunna ha möten där och caféet för att kunna ordna mat till evenemang och caféförrådet för att
kunna ta mötesfika.

Därför yrkar jag på

att ge idrottsförmannen access till caféet, caféförrådet och SK.

§9 Access @1337

Kulturminister Isabella Ljung skickade in följande:

Just nu har @1337 en del möten utan Kulturministern, till exempel i SK. Nu har deras sammankallande
ingen access vilket gör att de förlitar sig på att någon annan släpper in dem. De har inte heller möjlighet
att ta mötesfika.

Därför yrkar jag på

att ge sammankallande för @1337 access till SK, LC och caféförrådet.

§10 Access atlet

Kulturminister Isabella Ljung skickade in följande:

Atleterna anordnar flera event och deltar i turneringar utan att Kulturminister eller Idrottsförman är
närvarande. En atlet (med ansvar för badminton) har access till bunkern men när det är turneringar
är det svårt för atleterna att komma åt lagtröjorna som finns i bunkern. De skulle kunna förvaras i SK
istället och att atleterna skulle få access dit.

Därför yrkar jag på

att ge atleterna access till SK.

§11 Budgetavsteg kulturministeriet

Kulturminister Isabella Ljung skickade in följande:

Som det ser ut nu anordnar atleterna olika aktiviteter för sektionens medlemmar och det är gratis. Bland
annat täcks lokalhyran för veckovis aktiviteter och vissa turneringar av budgeten. Däremot har vi endast
1000 kr avsatt för olika evenemang. Atleterna har ambitioner om att anordna fler enstaka evenemang där
det bland annat har pratats om simhopp, vandring, fäktning, trippelboll (turnering i tre olika sporter)
och även hälsoveckan. Det är dock svårt att planera dessa evenemang utan en större budget att röra sig
med. Därför yrkar jag på

att godkänna ett budgetavsteg för KUL2 med 5000 kronor.

§12 Val av nyckelpigor

Cafémästare Emilie Zhu skickade in följande:
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Caféet har öppet i LP3 och vi gör ju det med hjälp av våra käraste nyckelpigor som vi nu har spikat och
vill välja in som funktionärer för LP3. Vi vill nominera:

Fredrik Österberg, Pi15

Alex Edthofer, n16

Otto Holmström, F17

Moa Bergman, F18

Ylva Norblad, F19

Axel Bergenfeldt, Pi19 (18?)

§13 Arbetskläder fotografter

Sanningsminister Simon Althoff skickade in följande:

Då fotograferna arbetar öppet bland annat folk och ska representera sektionen så är arbetskläder viktigt.
Det gör att fotograferna blir mer bekväma i sitt arbete då de tydligt kan kopplas till sektionen och de som
fotograferas också blir mer bekväma då de blir tydligt i vilket sammanhang bilderna ska användas. T-
shirtarna som används för tillfället är inte särskilt trevliga. Några av dem är ganska slitna och det uppstår
mycket extra arbete då de ska tvättas mellan gångerna. Jag vill införa ett system för fotograferna liknande
FNU och deras arbetskläder, alltså att alla fotografer får sitt egna arbetsplagg. Skillnaden skulle dock
vara att istället för en t-shirt så skulle fotograferna få en keps. Ett plagg som passar bättre för fotograferna
och syns bättre i mängden, är användbart vid fotografering utomhus samt då det inte kan användas, säg
på gasquer, så kan man ändå inte använda t-shirt. Min tanke är att det inte ska stå namn på dessa men
att det är bra att alla får en egen på grund av hygieniska skäl, samt att det är kul. Jag bifogar tänkt
design. Kostnaden för detta ska inte överstiga 2000 kr för inköp av keps med tryck plus frakt för 10
fotografer, vilket är mindre än hälften per funktionär som FNU har budgeterat.

https://www.spreadshirt.se/designa-sjalv?productType=1040view=1draft=01ap3ykNd77PkqxojGvaffiliateId=1246955orgn=CYOnetw=OT

Jag yrkar på

att göra budgetavsteg på 2000 kr på SAN1 för inköp av arbetskläder till fotograferna.

I sektionstyrelsens namn,

Rebecca Svensson
Styrelseordförande


